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Abstract (en)
For assembling printed products (3) fed to a folded cover (2), a device (1) is provided in which a rotating conveyor member (4) has receiving pockets
(9) distributed on its periphery which can be closed and can be moved into an open position and to which are assigned a charging station (5) for the
cover (2) and a feed station (6) for inserts (3) on the opposite side of the conveyor member (4), and an adjoining removal station (8), the charging
station (5) and the feed station (6) being connected by an undershot conveying region of the conveyor member (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Zusammenfassen von einem gefalzten Umschlag (2) zugeführten Druckprodukten (3) ist eine Einrichtung (1) vorgesehen, bei welcher
ein rotierendes Förderorgan (4) am Umfang verteilt schliess- und in Offenstellung versetzbare Aufnahmetaschen (9) aufweist, denen eine
Beschickungsstation (5) für den Umschlag (2) und eine Zuführstation (6) für Beilagen (3) auf der gegenüberliegenden Seite des Förderorgans
(4) sowie eine anschliessende Entnahmestation (8) zugeordnet sind, wobei die Beschikkungs- (5) und die Zuführstation (6) durch einen
unterschlächtigen Förderbereich des Förderorgans (4) verbunden sind. <IMAGE>
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